

富邦香港 x Klook 限時優惠 (「本推廣」) 之條款及細則：

1. 本推廣只適用於富邦銀行(香港)有限公司 (「本行」) 發行之富邦 Visa 信用卡(「合資格信用卡」)之主卡及附屬卡持有人 (「合資格持卡人」)。
2. 推廣期為 2026 年 4 月 20 日起至 2026 年 6 月 14 日 (包括首尾兩日) (「推廣期」)。
3. 本推廣只適用於持有香港 Klook 帳戶 (「Klook 帳戶」, 即透過 Klook (「商戶」) 香港網頁 (「Klook 網頁」) 或其手機應用程式註冊) 的合資格持卡人, 於推廣期內透過 Klook 網頁或其手機應用程式以合資格信用卡預訂指定類別產品單一簽賬淨額滿指定金額 (「合資格交易」), 並於結帳時輸入指定優惠碼 (「優惠碼」), 即可享折扣優惠 (「優惠」)。

優惠詳情如下：

「每週驚喜優惠」

- 優惠一：預訂台灣活動滿 HK\$300 或以上輸入優惠碼【FB26TWA150】，可享 HK\$150 折扣。(每週優惠名額：20)

「產品折扣優惠」

- 優惠二：預訂全線活動滿 HK\$1,000 或以上輸入優惠碼【FB26APR150】，可享 HK\$150 折扣。(每週優惠名額：111)
- 優惠三：預訂台灣酒店滿 HK\$800 或以上輸入優惠碼【FB26TWH150】，可享 HK\$150 折扣。(每週優惠名額：111)
- 優惠四：預訂台灣餐飲美食滿 HK\$300 或以上輸入優惠碼【FB26TW50】，可享 HK\$50 折扣。(每週優惠名額：24)

有關全線活動、台灣酒店、台灣餐飲美食及台灣活動之定義及詳情，請瀏覽 Klook 網站或直接聯絡商戶。所有與優惠相關的圖片、產品價格及產品資訊均由商戶提供，僅供參考。優惠亦受商戶所發布的相關條款及細則約束。

4. 每個合資格交易只可使用一個優惠碼。
5. 優惠名額逢星期一中午 12:00 更新。優惠名額以先用先得為原則，用完即止，有關名額以商戶的電腦紀錄為準。若優惠名額已被使用完畢，所領取的優惠碼將會失效。若優惠限額已滿，將於 Klook 網頁內公佈。
6. 視優惠名額而定，每位合資格持卡人的 Klook 帳戶可於推廣期內每週兌換及使用「產品折扣優惠」下之三個優惠碼各一次；「每週驚喜優惠」於推廣期內只供兌換及使用一次。優惠碼使用名額會於優惠碼之條款及細則清楚列明。如於下單時未有使用指定優惠碼，有關優惠將不會獲得補發。

7. 合資格持卡人一旦輸入及使用本推廣的指定優惠碼，則必須使用合資格信用卡付款並不可更改付款方式。
8. 如合資格持卡人未能於進行交易時輸入指定優惠碼致未能享用優惠，本行及商戶概不負責。輸入指定優惠碼後，系統會自動應用到適用的訂單，並於交易版面上顯示該折扣。
9. 為免產生疑問，以下類別的交易將不適用於計算合資格交易：
 - 產品包括日本環球影城、日本鐵路周遊券，及由 Klook 不定時公布的相關產品或活動；
 - 所有涉及被取消、正在進行索償、退貨及/或退款等之交易；
 - 所有自動轉賬、或未誌賬的交易、或其他不時由銀行指定的方法進行的任何繳費交易；
 - 所有以電子錢包或第三方支付程式付款的簽賬 (包括但不限於 Paypal, Payme, Apple Pay、Google Pay、Samsung Pay、WeChat Pay 及 Alipay HK) 及所有電子錢包增值交易；及八達通自動增值服務交易；或
 - 銀行不時決定之任何其他交易類別。
10. 除特別註明外，本推廣的優惠不可與商戶之其他優惠、折扣或優惠券同時使用、不可轉讓予其他人、不可兌換現金或換取其他優惠。
11. 產品的實際售價以 Klook 網頁標示售價為準，價格亦會隨著匯率波動而每天有輕微變動。最終於預訂頁面上所顯示的貨幣和金額將會是參與商戶從合資格持卡人之合資格信用卡扣除的貨幣和金額。詳情，請聯絡商戶。
12. 商戶不定時公佈的相關產品或活動可能不適用於本推廣的優惠。詳情請瀏覽 Klook 網站。
13. 在 Klook 網頁及手機應用程式預訂，預訂金額將不會退還。已使用之優惠碼會隨之失效亦不設補發。
14. 本行有絕對酌情權根據本行紀錄有關交易 (包括時間及日期) 的細節以決定其有效性及/或合資格持卡人享有優惠的資格。如合資格持卡人有關交易的紀錄與本行紀錄不符，本行的紀錄將具決定性並對合資格持卡人具有約束力。
15. 合資格持卡人必須保留任何簽賬的簽賬存根正本。如有爭議，本行保留權利要求合資格持卡人提供有關簽賬存根正本、其他文件或證據以作核實。已遞交的簽賬存根、文件及/或證據將不獲發還。如就任何簽賬，本行的紀錄與合資格持卡人的紀錄不符，概以本行的紀錄為準。
16. 優惠不可兌換現金、禮券/現金券或其他產品/服務，亦不可與其他推廣優惠和折扣同時使用。
17. 本行並非有關優惠的產品供應商或服務供應商，優惠詳情及有關圖片由有關產品供應商或服務供應商提供。本行不會就產品供應商或服務供應商所提供的產品、服務或資料的質素及可

用性作出任何陳述或保證，亦不會就產品供應商或服務供應商所提供的產品、名額、服務或資料所引起或與之有關的任何事宜負責。因上述產品、服務或優惠產生或與之相關的任何索賠、投訴或爭議，應由合資格持卡人與相關產品供應商或服務提供商解決。

18. 本行及商戶保留隨時暫停、更改或取消此優惠及修改有關條款及細則的權利，恕不另行通知。如有任何爭議，本行及商戶保留最終決定權。
19. 合資格持卡人須受商戶優惠之條款及細則約束。如欲查詢詳情，請聯絡商戶。
20. 除合資格持卡人、本行及商戶外，任何人均不可根據《合約（第三者權利）條例》（香港法例第 623 章）強制執行本條款及細則的任何條文。
21. 如本條款及細則的中英文版本有任何歧異，概以英文版本為準。

借定唔借？還得到先好借！

Terms and Conditions of “Fubon Bank x Klook Limited-time Offers” (“Promotion”):

1. The Promotion is only applicable to the principal cardholders and supplementary cardholders of Fubon Visa Credit Card issued by Fubon Bank (Hong Kong) Limited (the “Bank”) (“Eligible Credit Card”), such holders, “Eligible Cardholders”).
2. The promotion period is from 20 April 2026 to 14 June 2026 (both dates inclusive) (“Promotion Period”).
3. The Promotion is only applicable to the Eligible Cardholders who have a Klook Hong Kong account (“Klook user account”, which is validly registered on Klook (“Merchant”) Hong Kong website (“Klook website”) or its mobile application) to make a single net transaction of a designated category product that meets a specified amount using an Eligible Credit Card on Klook’s designated website or its mobile application during the Promotion Period (“Eligible Transaction”), while entering the designated promotion code (“Promo Code”) at checkout will be entitled to a discount offer (“Offers”).

Offers details as follow:

“Weekly Surprise Offer”

- Offer 1: Get HK\$150 off with the promo code 【FB26TWA150】 when you spend over HK\$300 or above on Taiwan Activities. **(Weekly quota: 20)**

“Product Discount Offer”

- Offer 2: Get HK\$150 Off with the promo code 【FB26APR150】 when you spend over HK\$1,000 or above on Klook Activities. **(Weekly quota: 111)**
- Offer 3: Get HK\$150 off with the promo code 【FB26TWH150】 when you spend over HK\$800 or above on Taiwan Hotel. **(Weekly quota: 111)**
- Offer 4: Get HK\$50 off with the promo code 【FB26TW50】 when you spend over HK\$300 or above on Taiwan Food & Dining. **(Weekly quota: 24)**

For the definitions or details of Klook Activities, Taiwan Hotel, Taiwan Food & Dining and Taiwan Activities, please refer to Klook website or contact the Merchant directly. All photos, product prices and product information that relate to the Offers are provided by the Merchant and are for reference purpose only. Offers are also subject to the relevant terms and conditions issued by the Merchant.

4. Only one Promo Code can be applied to each Eligible Transaction.
5. Offer quotas will be refreshed in every Monday at 12:00. **Offer quotas will be served on a first-use-first-served basis, while stock lasts.** The quota is calculated based on the computer record of Merchant which shall be conclusive. The Promo Code will not be available for use once it reaches the total usage limit. Quota full message will be shown on Klook website in case Offer quotas are full.
6. **Subject to quota availability**, each Eligible Cardholder’s Klook user account is entitled to a maximum of one redemption **per week** for each of the three Promo Code under the “**Product Discount Offer**” during the Promotion Period; and a single, one-time maximum redemption during the Promotion Period for “**Weekly Surprise Offer**”. The usage quota for the Promo Code will be stated clearly in the Promo Code terms and conditions. If the Promo Code is not used when placing the order, the relevant Offer will not be reissued.
7. Once Eligible Cardholders enter and use the designated Promo Code of the Promotion, they must use an Eligible Credit Cards to pay and the payment method cannot be changed.

8. The Bank and the Merchant shall not be liable if an Eligible Cardholder fails to input the designated Promo Code when conducting transactions and that it results in forfeiture of the Cardholder's eligibility to the Offer. After entering the designated Promo Code, the system will automatically apply the Offer to the applicable order and display the discount on the transaction page.
9. For the avoidance of doubt, the following types of transactions are not applicable for the calculation of Eligible Transactions:
 - Product including Universal Studio Japan, Japan Rail Pass, and activities as specified by Klook from time to time;
 - Any transactions that are subject to cancellation, charge-back, return of goods and/or refund;
 - Any autopay, unposted transactions or any other payment transactions as specified by the Bank from time to time;
 - All payment via eWallet or third-party payment applications/ platforms (include but not limited to PayPal, Payme, Apple Pay, Google Pay, Samsung Pay, WeChat Pay, and AlipayHK), reloads of e-Wallet or Octopus Automatic Add-Value Service; or
 - Any other type of transaction as determined by the Bank from time to time.
10. Unless otherwise specified, the offers cannot be used in conjunction with Merchant's other special promotions, discounts or promotional coupons, nor be transferred or exchanged for cash or other offers.
11. The actual selling prices of products are based on the price listed on Klook website. The selling prices will be changed slightly from day to day based on the exchange rate fluctuation. The final price and currency indicated at checkout is the amount to be charged to Eligible Credit Card. For details, please contact the Merchant.
12. Offer of this Promotion may not be applicable to products or activities as specified by Merchant from time to time. Please visit Klook website for details.
13. Booking made on Klook website and its mobile application is not refundable. Any used Promo Code will be forfeited and will not be re-issued.
14. Time and validity of any transactions and/or eligibility of a Cardholder to the Offer shall be determined by the Bank at its sole discretion based on the Bank's record. If there is any discrepancy between the record of transaction held by an Eligible Cardholder and that held by the Bank, the Bank's record shall be conclusive and binding on the Eligible Cardholder.
15. Eligible Cardholders must retain the original transaction records of any transactions. In case of any disputes, the Bank reserves the right to require Eligible Cardholders to submit the relevant original transaction slips, other documents or evidence for verification. The submitted transaction slips, documents and/or evidence will not be returned. If there is any discrepancy between the Bank's record and Eligible Cardholder's record of any transaction, the Bank's record shall prevail.
16. The Offer cannot be exchanged for cash, gift/cash vouchers, or other products/services, nor can it be used in conjunction with other promotional offers and discounts.
17. The Bank is not the product supplier or service provider of the relevant Offer and the offers details and the relevant photos are provided by the relevant product supplier or service provider. The Bank makes no representation or guarantee as to the quality and availability of the products, services or information provided by the product supplier or service provider, and shall not be liable for any matters arising from or in connection with the products, quota, services or information provided by the product supplier or service provider. Any claim, complaint, or dispute arising out of, or in

connection with, the said products, services or benefits shall be resolved between Eligible Cardholders and the relevant product supplier or service provider.

18. The Bank and the Merchant reserve the right to suspend, vary or cancel the Offer and amend the relevant Terms and Conditions at any time without any prior notice. In case of any disputes, the decision of the Bank and the Merchant shall be final and conclusive.
19. Eligible Cardholders are to be bound by the terms and conditions of the Offer. For enquiry, please contact the Merchant for details.
20. No person other than the Eligible Cardholders, the Merchant or the Bank will have any right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Chapter 623 of the Laws of Hong Kong) to enforce or enjoy the benefit of any of the provisions of these terms and conditions.
21. Should there be any inconsistency between the English and Chinese versions of the terms and conditions, the English version shall prevail.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!